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01. Tweede halfjaar bericht 2022|K. Hendriks
02. Sociaal recreatief WMO-vervoer 2024| R. de 

Paus
P. van Schaik, 
GBW

In de brief Z 339669, sociaal recreatief 
WMO-vervoer per 2024 informeert u de 
gemeenteraad van Woudenerg over de 
samenwerking met 21 andere Utrechtse 
Gemeenten met name wat betreft inkoop 
van de regiotaxi.
GBW heeft enkele vragen hierover:

1. Hoeveel mensen uit Woudenberg 
maken nu gebruik van het sociaal 
recreatief WMO-vervoer?

2. Wat is de reden dat het huidige contract
niet wordt verlengd?

3. Heeft u zicht op de ervaringen en 
wensen van de gebruikers uit 
Woudenberg wat betreft het sociaal 
recreatief WMO-vervoer?

4. Heeft u een evaluatie gedaan over het 
huidige sociaal recreatief WMO 
vervoer(Eemland Heuvelrug)?

5. Zo ja, kan GBW deze evaluatie 
ontvangen? Zo nee, waarom is er geen 
evaluatie gedaan?

6. Welk specifiek voordeel ten opzichte 
van het huidige contract denkt u te 
bewerkstelligen met dit voorstel?

7. Wat wordt bedoeld met “Vervoerder en 
reizigers op een positieve manier te 
stimuleren tot gewenst gedrag.?

8. Wat betekent “ gewenst gedrag” in dit 
voorstel?

9. Wat wordt gedoeld met het aansluiten 

1. In 2021 werden door onze inwoners met de 
regiotaxi 10.039 km gereden, verdeeld over 2.972
ritten.
2. Bij de laatste aanbesteding is gekozen voor een
bepaalde looptijd van het contract, inclusief 
verlenging. De maximale looptijd is afhankelijk 
van de aanbestedingsregels. Per 1 januari 2024 
lopen de huidige contracten voor Regiotaxi 
Eemland Heuvelrug af. Verder stopt de provincie 
met het contractmanagement van dit vervoer, 
waardoor er een nieuwe situatie ontstaat. 
Bovendien ziet de wereld van het 
doelgroepenvervoer en in 2023 heel anders uit 
dan in 2015. Dit maakt dat een nieuwe 
aanbesteding noodzakelijk én wenselijk is.
3. Signalen over de ervaringen en wensen van de 
gebruikers bereiken ons via De Kleine Schans en 
de provincie (vanuit het contractbeheer). Als 
gebruikers klachten hebben, kunnen zij dat 
melden bij het klachtenmeldpunt.
4. Nee, er is geen lokale of regionale evaluatie 
gedaan.
5. Op basis van de signalen die in de verschillende
regio’s binnenkwamen, heeft de stuurgroep die de
aanbesteding voorbereidt geen aanleiding gezien 
een evaluatie uit te voeren. In het vervoerspact en
Plan van Aanpak “Vernieuwing 
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op het OV-vangnetvervoer?
10. Is er een relatie tussen het voorstel en 

de bereikbaarheid van het OV in 
Woudenberg?

11. Op welke manier kan de raad zijn kader 
stellende en controlerende rol 
oppakken?

doelgroepenvervoer
en aanvullend openbaar vervoer
2019 – 2023” is vastgelegd dat de gebruikers 
nauw betrokken worden bij de uitvoering van het 
Plan van Aanpak. Wij verwachten dat het 
vervoerspact dit jaar zal worden geëvalueerd.
6. Er is geen specifiek voordeel dat wij denken te 
bereiken. Zoals bij vraag 2 al is aangegeven, zijn 
de omstandigheden waarin vervoerders opereren 
in 2023 onvergelijkbaar met die in 2015. In het 
vervoerspact 2019-2023 staat het als volgt 
geformuleerd: “Gezamenlijk staan provincie en 
gemeenten voor de opgave een stabiel, flexibel, 
betaalbaar, beheersbaar, passend en betrouwbaar
vervoerssysteem te creëren. Een systeem dat 
tegemoetkomt aan de vragen van de 
verschillende typen gebruikers en waarbij oog is 
voor innovatie, betaalbaarheid (voor zowel de 
overheden, als de reizigers), duurzaamheid en 
milieu. Binnen een afnemend budget moet in een 
groeiende vraag naar mobiliteit worden voorzien.”
7. en 8. Deze zin is een samenvatting van een 
groot aantal uitgangspunten, zoals die in de 
inkoopstrategie staan geformuleerd. Wij willen dat
de Regiotaxi alleen gebruikt wordt als dat echt 
nodig is. Vaak is het regulier OV een alternatief, 
de provincie geeft aan de komende jaren aan een 
steeds inclusiever OV te werken. Andere 
uitgangspunten zijn bijvoorbeeld:
Vrijwilligersvervoer kan soms beter passend zijn.
We bekijken in de nieuwe contractperiode of er 
geen slimmer alternatief is voor veel ritten naar 
een bepaalde bestemming met een vaste 
regelmaat.
9. De provincie organiseert het OV-
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vangnetvervoer. Om dit zo goed mogelijk af te 
stemmen met het vervoer met de Regiotaxi, 
neemt de provincie deel aan de lichte 
samenwerking tussen de 22 Utrechtse 
gemeenten.
10. Die relatie is er. Zie het antwoord op vraag 7 
en 8. De provincie geeft aan het OV fysiek 
toegankelijker te willen maken voor diverse 
doelgroepen en te willen zorgen voor een dekkend
OV-aanbod. Wij zullen als gemeente, indien nodig,
de provincie hierop aanspreken.
11. Het college informeert de raad actief over de 
stappen die worden gezet. Via de reguliere 
planning en controlcyclus kan de raad de kaders 
stellen.

H. van de 
Wetering, PVDA-
GL

1. In hoeverre zijn de door de gemeente 
vastgestelde belangrijkste elementen 
uit de inkoopstrategie gelijk aan het 
actuele beleid met Regiotaxi Utrecht en 
Regiotaxi Eemland? Als dit op punten 
afwijkt, waar wijkt het dan af en 
waarom?

De inkoopstrategie is door alle 22 gemeenten en 
de provincie gezamenlijk vastgesteld. Er is dus 
geen sprake van afwijkingen.
De inkoopstrategie ligt in het verlengde van het 
provinciebrede vervoerspact en Plan van Aanpak 
“Vernieuwing doelgroepenvervoer en aanvullend 
openbaar vervoer 2019 – 2023”

04. Voorschot 2023 Breed Spectrum Aanbieders 
Jeugdhulp| M. Meeuwenoord

P. van Schaik, 
GBW

In de raadsinformatiebrief staat aangegeven
dat het afgelopen jaar (2022) meer 
jeugdigen met een complexere hulpvraag 
een beroep hebben gedaan op BSA 
Jeugdhulp en dat de verwachting is dat het 
aantal hulpvragen voor 2023 op hetzelfde 
niveau blijft.
1. Betekent dit dat de verwachting dus is 

dat het aantal jeugdigen met een 
complexere hulpvraag die een beroep 
doen op BSA Jeugdhulp stabiel blijft en 
dus niet zal stijgen/afnemen?

In de raadsinformatiebrief staat aangegeven

1. De verwachting is inderdaad dat regionaal
het aantal jeugdigen met een complexere 
hulpvraag geen sterke stijgingen of 
dalingen laten zien. De lokale aantallen 
kunnen wel dalen of stijgen.

2. Daar is niet voor gekozen omdat we op dit
moment bezig zijn met een nieuwe 
aanbesteding op het perceel specialistisch
jeugdhulp. Als alles volgens planning 
verloopt gaat het nieuwe contract in per 1 
januari 2024. Om voor 1 jaar de 
businesscase met de huidige 
contractpartner te herijken is niet 
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dat de door KPMG opgestelde businesscase 
uit 2019 is opgesteld in een ander 
zorglandschap dan het huidige en dat het 
rigide volgen van de businesscase niet 
realistisch is en daarom wordt losgelaten. In
plaats daarvan is gekozen om het voorschot
van 2023 te baseren op de realisatie van 
2022 verhoogd met het jaarlijkse 
indexpercentage en de kosten van de 
kleinschaligheidstoeslag.
2. GBW snapt dat het zorglandschap er 

anders uitziet dan in 2019 het geval was
en dat het rigide volgen van de 
businesscase uit 2019 niet wenselijk is. 
Waarom is er niet voor gekozen om de 
business case te herijken, zodat deze 
toegepast is op het huidige 
zorglandschap?

opportuun. Uiteraard worden de 
budgetten die gepaard gaan met de 
nieuwe inkoop, gebaseerd op het huidige 
zorglandschap.

H. van de 
Wetering, PVDA-
GL

1. Wat is te zeggen over de ontwikkeling 
van de vraag naar Jeugdzorg in 
Woudenberg in 2022?

2. Als de BSA taakgericht gaat werken (als 
onderdeel van de hervormingsagenda), 
hoe wordt dan voorkomen dat de BSA 
druk gaat uitoefenen op de Kleine 
Schans om casussen zelf te draaien of 
dat er discussies ontstaan wie in de zorg
gaat voorzien?

1. De realisatiecijfers over 2022 zijn nog niet 
bekend. Dus een analyse van de cijfers 
heeft nog niet plaats kunnen vinden. De 
halfjaarrapportage over januari tot en met
juni 2022 laat een stabilisatie van de 
cliëntenaantallen op jeugd en Wmo zien. 
En de financiële prognose over de 
realisatie 2022 uit het najaar van 2022 
past binnen de begroting 2022.

2. De BSA werkt sinds 2019 al taakgericht. 
We hebben de afgelopen jaren niet 
gemerkt dat er druk uitgeoefend wordt op 
De Kleine Schans om casussen zelf te 
draaien. Wel maken we in goed overleg de
beweging om steeds meer begeleiding 
zelf te bieden. Discussie wie in de zorg 
gaat voorzien, komen een heel enkele 
keer voor. En met name in de beginjaren 
en inmiddels eigenlijk niet meer. Deze 
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kwamen dan voort uit de vraag of de 
benodigde zorg specialistisch genoeg is 
om bij de BSA te horen.

06. Statushouders| M. Roskam P. van Schaik, 
GBW

De gemeente heeft voor het 1e halfjaar 
2023 de taakstelling om 18 personen te 
huisvesten door het Rijk toegewezen 
gekregen. Daarvan mag de in 2022 
opgebouwde voorsprong van 4 personen op 
in mindering worden gebracht. Tegelijkertijd
zal ook over het 2e halfjaar een taakstelling 
toegewezen gaan worden welke tenminste 
gelijk zal zijn aan het 1e halfjaar gelet op de
hoogte van de instroom van 
asielzoekenden.
1. Verwacht het college daadwerkelijk de 

tussen de 14 en 18 personen te kunnen 
huisvesten m.b.v. OMNIA Wonen en 
daarmee de taakstelling te realiseren? 
Graag toelichten.

2. Welke effect verwacht het college op de
wachtlijst voor woningzoekenden binnen
de gemeente Woudenberg? Dit in 
termen van wachttijden?

3. Welke taakstelling wordt naar 
verwachting van het college verwacht 
voor het 2e halfjaar 2023? Graag op 
basis van de huidige inzichten 
toelichten.

4. Als de taakstelling op jaarbasis 
tenminste 36 personen bedraagt, 
verwacht het college samen met OMNIA
Wonen deze opgave te kunnen 
realiseren? En dien niet het geval, welke
alternatieve maatregelen beoogt het 
college te gaan treffen om toch aan de 
taakstelling te kunnen voldoen?

1. Ja. In 2023 hebben we voor de taakstelling 
aan 3 huishoudens een woning toegewezen. 
Het totale aantal personen dat we daarmee 
hebben gehuisvest staat op 17. Hier zitten 
twee grote gezinnen bij. Doordat er 2 
woningen naar grote gezinnen zijn gegaan, 
staan wij al in de voorstand voor dit eerste 
halfjaar.

2. Het college verwacht geen direct effect op de 
wachtlijst. Dit doordat er in dit eerste halfjaar 
aan grote gezinnen is toegewezen. Het aantal 
woningen dat je voor de taakstelling gebruikt, 
is daardoor minder.

3. We verwachten dat de taakstelling in het 
tweede halfjaar min of meer gelijk zal zijn ten 
opzichte van het eerste halfjaar. Dit is een 
verwachting op basis van voorgaande jaren.

4. Mede gelet op de voorstand die wij als 
Woudenberg hebben, verwachten wij dat wij 
taakstelling voor het tweede halfjaar ook 
kunnen realiseren. Wij zijn hierin echter altijd 
afhankelijk van de (soorten) huurwoningen die
vrij komen.
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